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Referat styremøte 27.juni  2013 

 

Til stede: Bjørn Mølland, Svein Jåtun, Alf Olav Skeivoll og Gry K. Vatnedalen, Lars 

Fredrik Gyland, Frank Ove Ødegård, Jarle Aarhus og Henry Øvland 

 

Sak 14-13. Referat fra forrige møte. 

Gjennomgått og OK 

 

Sak 15-13 Oppholdsrom hallen. 

Skytterlaget er i dialog med håndballen vedr bruken av dette. Det jobbes med flere 

løsninger. Lagene må finne en løsning for styrkerom og felles oppholdsrom. SJ og 

JAA jobber med dette.  

  

Sak 16-13. Jubileumsarrangement Søgne og Greipstad Sparebank 
Søgne og Greipstad sparebank har jubileumsarrangement 7.september og Skytterlaget 

har sagt seg villig til å være med å stå på post. Det vil bli satt opp dugnadsliste i god 

tid før. Vårt lag skal være med å rigge til og stå på post. Det er per tid snakk om 

aktiviteter som skyting, bueskyting, stylter og kule, høyde og lengde. Det kan leses 

mer om arrangementet på www.heitilhav.no 

 

Sak 17-13. Lukking standplass 100m 

 Det utredes litt med kommunen om det går å søke tippemidler for oppgradering av 

bane. Lukke standplass inne på samme måte som på 200m, samtidig som den økes 

med 2-3 skiver. 

  

Sak 18-13. Eventuelt 

 -Gulvet på 15 meter er  ikke bra. AOS sjekker med Trond på Corona hva vi kan gjøre. 

Krutt/blystøv fester seg til gulvet. Mulighet for å male over med ny type epoxy – ev 

legge belegg. 

-Vedr Cupen. Det foreslås av laget lager statutter for hvordan uttakene til lagene skal 

være og hvordan eventuell uttakskyting skal foregå. Laget mener også at det bør være 

krav til visning i skytterhus. 

-SJ tar ansvar for å hente inn statutter vedr æresmedlemmer. 

-Kranser eller oppmerksomhet ved begravelser gis til lagets tidligere skyttere som har 

vært aktive over tid. 

-Blomster gis også ved feiring av runde år ( 50- 75-80-85-90) også her til de skytterne 

som er og har vært aktive over tid. 

 

Ref Gry K. Vatnedalen 


